
ПРОТОКОЛ № 2

Днес, 12.10.2022 г., от 17,30 часа се проведе заседание на Обществения съвет на 
СУ „Васил Левски" гр. Карлово. Присъстваха: Николай Костадинов Дойчинов - 
председател, Евгения Колева Кирилова, Станка Христова Ненкова, д-р Ирина 
Андреева Балева-Манчева, Детелина Иванова Лилова, Севдалина Албенова Ръмбъл, 
Антон Дзанев Минев -  представител на Община Карлово и г-жа Манчева -  директор 
на училището..

Заседанието протече при следния дневен ред:

1. Информация за организираните в училището занимания по интереси.
Докладва: г-жа М. Манчева -  
директор на училището

2. Информация за изявите, посветени на 135 години от откриване на училището.
Докладва: г-жа М. Манчева -  
директор на училището

По първа точка от дневния ред г-жа Манчева запозна членовете на 
Обществения съвет с приетите от педагогическия съвет и одобрени със заповед на 
директора занимания по интереси за учебната 2022/2023 година. Тя сподели, че е 
направен опит да се отговори на желанията на ученици и родители за участие в 
занимания по интереси. Голяма част от учениците са обхванати в групите за 
занимания по интереси.

По първа точка от дневния ред Общественият съвет взе следното решение:
Приема информацията на директора за сведение.

Срок: 12.10.2022 г.
Отг. Н. Дойчинов

По втора точка директорът информира, че на през 2022 година се навършват 
135 години от откриване на училището. В тази връзка ПС е приел програма и план за 
честване на годишнината, които включват различни изяви: изложба на училищно 
обзавеждане, уреди, техника, учебници и учебни помагала, снимки; кръгла маса -  
„Среща на поколенията“, открити уроци, ден на отворени врати, тържествен концерт.

Г-жа Ръмбъл каза, че програмата е много интересна и членовете на 
Обществения съвет трябва да се включат в реализирането и.

Г-жа Манчева използва заседанието, за да отправи покана за присъствие на 
събитията, макар че всеки от членовете на Обществения съвет ще получи персонална 
покана.

По втора точка от дневния ред със 7 гласа „за“, „против“ -  няма, „въздържали 
се“ -  няма, Общественият съвет взе следното решение.

Членовете на Обществения съвет да окажат съдействие на ПС при 
организацията и реализирането на събитията, посветени на 135 години от откриване на 
училището.



Отг. Н. Дойчинов

Поради изчерпване на дневния ред закри заседанието в 18,00 часа.

Изготвил:
(Детелина Иванова)

Предсе
(Ник


